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Referat af Repræsentantskabsmøde 
 

Tid: 03-06-23 kl. 15:00. 

Referent: Michael Yde 

0. Info 
  

 

1. Valg af dirigent 
Palle Nielsen, formand Repræsentantskabet valgte Flemming Nielsen som dirigent. 
Flemming Nielsen, 
dirigent.  

Varslingen er offentliggjort rettidigt. 
Beretningen er offentliggjort rettidigt. 
Mødet er derfor lovlig indkaldt og dermed beslutningsdygtig.    

 

2. Kontrol af stemmeberettigede 
Flemming Nielsen, 
dirigent. 

Stemmeberettigede er optalt: 4 bestyrelsesmedlemmer, 11 klub 
repræsentanter. I alt 15 stemmeberettigede.  

 

3. Valg af 3 stemmetællere 
Flemming Nielsen, 
dirigent. 

Lene Søberg, AK DAN. 
Merete Andersen, Favrskov. 
Martin Buch, KIF. 

 

4. Bestyrelsens beretning 
Palle Nielsen, formand Fremlægger bestyrelsens beretning - se årsberetning. 
 Ingen kommentarer eller indvendinger. 
 Beretningen blev godkendt af repræsentantskabet.  

 

5. Udvalgenes beretninger – Eliteudvalget 
Søren Hyllegaard, 
Sportschef 

Søren Hyllegaard fremlægger Eliteudvalgets beretning i Sportschef Thor 
Hyllegaards fravær - se årsberetning. 

 Ingen kommentarer eller indvendinger. 
 Beretningen blev godkendt af repræsentantskabet. 

 

Udvalgenes beretninger - Amatør & Ordens udvalget 
 Ingen sager i det forgangne år. 
 Ingen kommentarer eller indvendinger. 
 Beretningen blev godkendt af repræsentantskabet. 
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Repræsentantskabsmødet blev afbrudt traditionen tro, for at uddele priserne til årets klub samt årets leder. 

Priserne for årets brydere 2022 blev uddelt til følgende brydere: 

Pige/Kvinde: Maria Willumsen, AK Heros 

Dreng: Jonas Petersen, AK Heros 

Ungdom: Magnus Rasmussen, BK Thor 

Junior: William Reenberg, AIR Roskilde 

Senior: Turpal Bisultanov, Herning BK 

Som årets leder kåredes: Thor Hyllegaard 

Som årets ungdomsklub kåredes: AK Heros 

 

6. Forelæggelse af regnskabet for det forløbne år til godkendelse 
Bo Lorenzen, kasserer Årsregnskabet blev præsenteret for Repræsentantskabet. 
  
 Ingen indvendinger og kommentarer.  
 Regnskabet blev godkendt af repræsentantskabet. 

 

7. Gennemgang af hovedlinjer for DB’s virke i fremtiden 
Palle Nielsen, formand En del af fremtidens virke, er I blevet præsenteret for ved dagens 

Ideseminar.  
 
Opfordring om at holde den gode tone ved stævnerne. Udviklingstruppen er 
blandt de vigtigste indsatsområder for dansk brydning, deltagelse skal 
prioriteres i klubberne. Tumlingehold bør regnes for et af de største 
udviklingspotentialer for dansk brydning ift. tilgang af nye medlemmer. Stor 
cadeau til Marie Christensen for den flotte præsentation om tumlingehold 
og pigehold. 

 Godkendt, ingen indvendinger eller kommentarer. 
 

8. Gennemgang af budgettet for det kommende år 
Bo Lorenzen, kasserer Budgettet blev præsenteret for Repræsentantskabet. 
Lene Søberg, AK DAN Konstaterer at der ikke fremgår tydeligt hvor udgiftsposten til ’International 

graduering/internationale kurser for dommere’ placeres i det nye 
budgetlayout. 

Palle Nielsen, formand Medgiver at det ikke er synligt hvor udgiften til denne post skal afholdes i 
det nye budgetlayout. Forsikrer dog om, at der intet er ændret ift. 
bevillinger til det adspurgte område. 

 Regnskabet blev godkendt af repræsentantskabet. 
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Fastsættelse af klubbernes kontingent til DB 
Flemming Nielsen, 
dirigent 

Nuværende: 5000kr.  

 Godkendt, ingen indvendinger eller kommentarer.  
Fastsættelse af startpenge for deltagelse i mesterskaberne 
Flemming Nielsen, 
dirigent 

For nuværende opkræves der: 
• DM senior 250kr.  
• Andre individuelle DM 200kr. 
• Hold DM 1000kr pr. hold. 

 Godkendt, ingen indvendinger eller kommentarer. 
Fastsættelse af pris for startlicenser 
Flemming Nielsen, 
dirigent 

For nuværende opkræves der: 
• Drenge 100 kr. 
• Ungdom 200 kr.  
• Junior 250 kr. 
• Senior 300 kr. 
• Pige-Kvinde/puslinge 50 kr.  
• Nybegynder 1 kr. 

Mikkel Holse, BK Odin Foreslår at sænke udgiften for indløsning af en seniorlicens. Supplerende 
spørges der til velvilje om at indføre en-dagslicens. 

Palle Nielsen, formand Der vil være behov for lovændring for at ændre licenssystemet. 
Bestyrelsen foreslår at nedbringe prisen på en seniorlicens til DKK 100. 
Repræsentantskabet godkender den reducerede pris. 

 Godkendt. 
 

9. Behandling af indkomne forslag 
Flemming Nielsen, 
dirigent 

Der er ingen indkomne forslag. 

 

10. Valg til bestyrelse og udvalg 
Flemming Nielsen, 
dirigent 

Følgende poster er på valg i år: 
• Formand for 2 år – Palle Nielsen – villig til genvalg – Genvalgt. 
• B-medlem for 2 år – Henrik Stuhr – villig til genvalg – Genvalgt. 
• B-medlem for 2 år – Marie Christensen – villig til genvalg – Genvalgt. 
• Formand for AO-udvalg for 2 år - Henning S. Thomsen – villig til 

genvalg – Genvalgt. 
• Suppleant til AO-udvalg - Jørgen Lykholt for 2 år - villig til genvalg – 

Genvalgt. 
• Stats autoriseret revisor Ernest og Young – valgt – Genvalgt. 

 

11. Fastsættelse af sted for næste ordinære repræsentantskabsmøde 
Flemming Nielsen, 
dirigent 

Bestyrelsen foreslår Odense som sted for næste ordinære 
repræsentantskabsmøde. 

Rolf Verge, AK FREM Fremsætter forslag om at Fredericia som sted for næste ordinære 
repræsentantskabsmøde. 
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Afstemning: Der afholdes skriftlig afstemning om Fredericia og Odense. 
 
15 stemmer afgivet. 
 
Odense 7 stemmer. 
Fredericia 8 stemmer. 
Blank 0 stemmer. 
 
Næste ordinære repræsentantskabsmøde afholdes i Fredericia.  
 

 Godkendt, ingen indvendinger eller kommentarer.  
 

12. Eventuelt 
Rolf Verge, AK Frem Stor ros til forbundet for at have tiltrådt det etiske kodeks fra Team 

Danmark. Beruselse hører ikke til i idræt – men alkohol kan tolereres på 
rette tid og sted. Adfærden til stævnerne bør forbedres. Det er upassende at 
blive diskvalificeret i en kamp til DM og senere på sæsonen kunne udtages 
til NM. 

John Højgaard, BK Thor Der kan være tale om en mulig kommunikationsbrist. 
Palle Nielsen Det er endnu et eksempel på et behov for skriftlige retningslinjer / et nyt 

stævneregulativ. Diskvalifikationer til stævner skal muligvis indberettes til 
forbundet fremadrettet. 

Henrik Villumsen, BK 
Viking 

Måske bør man søge inspiration hos United World Wrestling ift. sanktioner 
og bødestørrelser.  

Palle Nielsen En evt. udmøntning af et system for at sanktionere klubber økonomisk, er et 
komplekst emne.  

Jørgen Lykholt Man bør være opmærksom på eventuelle handlinger på klubniveau, kan 
ende med at have konsekvenser for landshold/alle klubber fra en given 
nation.  

 Mødet afsluttedes med 3 gange stående hurra. 
 

 

 

       

Referent     Dirigent 


